
Nowy Dw'ór Viazowiecki, LaT.D5'1 6

;\nłra Vlałeeka $fi. |,,C03 a ior-3

Radna Racly Powiafu Nop'odłł orskie go

05_1D0 Nołły Dwó"r Ntazołviecki

*,,i
'$łiili'

.*-Ą

,.3;ŻŁY}:M

L' tu
(p Pan Krrysztof Kapusta

S tarosta Fołviafu Nowodłvorskieg o

Za pośrednictwerrł

P ana Z lzisława S znrytkowskie go

Przewodniczącego Rady
P owia'Łu Norrrodworskiego

lL"

tstoz0N0

1 a"v.Or 'L'{-
osortsctt'

Zapytanie

W L.nieniu mieszkańców Nowego Dworu V{azowieckiego' zwracana się zpytanlem:
Cą Zxząd Powiatu mozg podjąć dzi*Łałrria, vl celu popra}łf bezpieczeńsfwa uczestników
ruchu na drodze powiatowej - ulica NIorawicza_ odcinek od skrzyzoił'ania z ulicą Miłą
i Jarzęl'linową clo skrryŻ.owaniaz.u1ięą Ąkacjową i Roczną?

V{ieszkńcy sygnalizują' ze chodnik dla pieszych jest uŻytkowany często przez
rowerrystów' Nie korzystają oni złvyzslaczonej po dnrgiej stronie ścieżki rowerowej, wolą
jał;dę chodniiriem i często dochodzi do niebezpiecarych sytuacji'

Kole.jnyrr problernenr jest brak barierek, które oddzie1ałyby chodnik od ulicy. Z powoclu
braku nniejsca na chodniku' piesi są anuszeni poruszaÓ się blisko krawędzi ulicy' Często
zdarza się, ze auta jadą błisko chodnika zdłąprędkością'
UwuŻamy, ze barierki oddzielające chodnik od jezdni, zdecydowanie poprawiłyby
bezpieczeństwo pieszych. Szczegolnie, Źe po drugiej stronie ą barierki oddzielające Ścieżkę
rowerową od ulicy.

ostatnia kwestia rlotyczy ściężki rowerowej po drugiej stronie ulicy Morawicza.
Czy jest nnoŹłiwość ptzeksńaŁłenia ścieżki rołvero.łej l'; ciąg pieszo :'' ro.łerowy?
Powyzsze pytanie na piśmie zaóałam również panu Jacko.łi Kowalskiemą burmistrzowi
rniasta Noiły Dłvór }yiazołvięcki' Mam nadzieję na obrrstronne działarua rniasta i powiatu
w tej kweslii ora.z wypracowanie wspólnej koncepcji, naj1epszej dlamieszkańców'

Proszę o analizę i odpowie&Ź na moje pytania na piśmie.
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